

CONCERT 音樂會 轉播精選 HICHLICHTS

LIVE ON 4 四台音樂廳 203/2024 WED = 8:00PM

REPEAT 重播 25.3.2024 MON - 2:00PM



Andrzej Ciepliński 切普林斯基 © A. Wąsik-Płocińska



Manuel Escauriaza Martinez-Peñuela 艾斯卡里亞沙



Łukasz Krupiński 顧客斯基

Recorded at Concert Hall, Philharmonic, Warsaw on 29/3/2023

2023年3月29日 華沙愛樂音樂廳錄音



Web archive is available for 30 days 本節目將提供三十日網上重溫

Penderecki Celebrated at Poland's Beethoven Easter Festival 波蘭貝多芬復活節音樂節向班特維斯基致敬

The Ludwig van Beethoven Easter Festival, established in 1997, has become Poland's largest classical music festival and one of its most significant cultural events. Each year, a carefully curated programme is interpreted by internationally renowned artists. As the festival's director general is Elżbieta Penderecka, wife of the late conductor and composer, the 27th edition in 2023 marked the 90th anniversary of Krzystztof Penderecki's birth year with special tributes. A full chamber concert was dedicated to Penderecki on 29 March, the third anniversary of his death. The Apollon Musagète Quartet performed his String Quartets Nos. 3 and 4, and his Sextet was played by Andrzej Ciepliński (clarinet), Manuel Escauriaza Martinez-Peñuela (French horn), Janusz Wawrowski (violin), Sarah McElravy (viola), Claudio Bohórquez (cello), and Łukasz Krupiński (piano).

貝多芬復活節音樂節成立於1997年,現已成為波蘭最大的古典音樂節和最重要的文化活動之一。音樂節每年都邀請頂尖的國際藝術家,演繹精心策劃的節目。音樂節的總監是已故指揮家暨作曲家班特維斯基的遺孀伊莉莎伯·班特維斯基。2023年恰逢班特維斯基90歲冥壽,所以該年的第27屆音樂節特地向這位波蘭音樂大師致意。3月29日班特維斯基逝世三週年舉行的室樂音樂會,有謬斯領袖阿波羅四重奏演繹作曲家的第三和第四弦樂四重奏,而切普林斯基(單簧管)、艾斯卡里克沙(圓號)、華夫洛夫斯基(小提琴)、麥高拉菲(中提琴)、博奥基斯(大提琴)和顧賓斯基(鋼琴)則聯手演奏他的六重奏。